

(Signed) GOSFORD,

Governor in Chief.

In obedience to the commands of His Majesty, the Governor in Chief avails himself of the earliest opportunity to acquaint the Legislative Council with reference to their Address to the King, praying that a sufficient quantity of the Waste Lands of the Crown may be set apart and the revenues assigned, or some other adequate provision made for the endowment of Seminaries of learning within the Province of Lower-Canada, that his Majesty was pleased to receive their Address very graciously, and to direct that the Legislative Council should be informed that His Majesty postpones for the present, issuing any commands on the subject thus brought under his notice; but that His Majesty is fully sensible of its importance, and will not fail to take the suggestions of the Legislative Council into his serious consideration whenever the necessary information to enable his Ministers to submit to him a general plan for promoting the Religious and Moral Instruction of his subjects in Lower Canada, shall have been received.

Castle of St. Lewis, }
Quebec, 28th Sept. 1836. }

RESOLVED, That an humble Address be presented to His Excellency the Governor in Chief, to return him the thanks of this House for his Message of this day, communicating His Majesty's answer to the Address of this House, praying that a sufficient quantity of the Waste Lands of the Crown may be set apart and the revenues assigned, or some other adequate provision made for the endowment of Seminaries of learning within this Province of Lower Canada.

ORDERED, That the Honorable Messrs. *Cuthbert* and *Couillard*, do wait on His Excellency the Governor in Chief, with the said Address.

It was moved,

That the House do adjourn to Friday next.

Moved in amendment,

To leave out "Friday next," and to insert in lieu thereof "to-morrow."

The question of concurrence being put on this motion, in amendment,

It was resolved in the negative.

And the question of concurrence being then put on the main motion,

It was resolved in the affirmative.

Thereupon,

(Signé) GOSFORD,

Gouverneur en Chef.

Conformément aux ordres de Sa Majesté, le Gouverneur en Chef profite de l'occasion la plus prochaine pour informer le Conseil Législatif, que relativement à son Adresse au Roi, demandant qu'une quantité suffisante des Terres Incultes de la Couronne fut mise de côté et les revenus appropriés, ou que quelqu'autre provision convenable fut faite pour le soutien de Séminaires pour l'Education dans la Province du Bas-Canada, que Sa Majesté avait bien voulu recevoir son Adresse avec bienveillance et ordonner que le Conseil Législatif fut informé que Sa Majesté diffère de donner des ordres sur ce sujet mis sous sa considération, mais que Sa Majesté en connaît toute l'importance et ne manquera pas de prendre en sa sérieuse considération les suggestions du Conseil Législatif lorsque ses Ministres auront reçu toutes les informations nécessaires pour les mettre en état de lui soumettre un plan général pour promouvoir l'instruction morale et religieuse de ses sujets dans le Bas-Canada.

Château St. Louis, }
Québec, 28 Sept. 1836. }

RESOLU, Qu'une humble Adresse soit présentée à Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour lui faire les remerciemens de cette Chambre de Son Message de ce jour communiquant la réponse de Sa Majesté à l'Adresse de cette Chambre demandant qu'une quantité suffisante de terres incultes de la Couronne soient réservées, et les revenus d'icelles appropriés, ou que quelqu'autre disposition convenable soit faite pour le soutien de Seminaires pour l'Education dans cette Province du Bas-Canada.

ORDONNE, Que les Honorables Messrs. *Cuthbert* et *Couillard* se rendent auprès de Son Excellence le Gouverneur en Chef pour lui présenter la dite Adresse.

Il a été proposé.

Que cette Chambre s'ajourne à Vendredi prochain.

Proposé en amendement,

De retrancher les mots "Vendredi prochain," et d'y substituer le mot "Demain."

La question de concurrence étant mise sur cette motion en amendement.

Il a été résolu dans la négative.

Et la question de concurrence étant alors mise sur la motion principale.

Il a été résolu dans l'affirmative.

Sur quoi.